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Abstract (en)
[origin: WO2021175657A1] The invention relates to a machine tool, more particularly a chipping hammer, including a tool receiving element for
receiving and holding a tool, more particularly a chisel, and a device for optionally rotating the tool receiving element. The device includes an impact
element housing with a connecting device, a coupling element with a connecting device, and a decoupling element for reversibly disconnecting the
coupling element from the impact element housing, wherein the coupling element can be reversibly set in a first or second position, and wherein in
the first position the coupling element is releasably connected to the impact element housing so that rotation of the tool receiving element about an
axis of rotation is inhibited and in the second position the coupling element can be moved relative to the impact element housing so that the tool
receiving element is rotatable relative to the impact element housing about an axis of rotation.

Abstract (de)
Werkzeugmaschine, insbesondere Meißelhammer, enthaltend ein Werkzeugaufnahmeelement zum Aufnehmen und Halten eines Werkzeugs,
insbesondere eines Meißels, sowie eine Vorrichtung zum wahlweisen Verdrehen des Werkzeugaufnahmeelements.Die Vorrichtung enthält ein
Schlagwerkgehäuse mit einer Verbindungseinrichtung, ein Kopplungselement mit einer Anbindungseinrichtung, und eine Entkopplungselement zum
reversiblen Trennen des Kopplungselements von dem Schlagwerkgehäuse, wobei das Kopplungselement reversibel in einer ersten oder zweiten
Position einstellbar ist, und wobei in der ersten Position das Kopplungselement wiederlösbar mit Schlagwerkgehäuse verbunden ist, sodass ein
Verdrehen des Werkzeugaufnahmeelements um eine Drehachse verhindert ist und in der zweiten Position das Kopplungselement relativ zum
Schlagwerkgehäuse bewegbar ist, sodass das Werkzeugaufnahmeelement relativ zum Schlagwerkgehäuse um eine Drehachse verdrehbar ist.
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